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VRAGENHALFUURTJE 1 D.D. 17 NOVEMBER 2021

Aanwezig bij aanvang:
Voorzitter: mw. R.W.C. Redmeijer.
Griffier: B. Smeulders.
Hart voor Hilversum: R.J.C. Lancé; D66: --; VVD: --; GroenLinks: F.R. Kool; CDA: --; 
ChristenUnie: mw. A.F. Vreugdenhil-de Blécourt ; SP: J.P. Otto; PvdA: mw. F.F. van Drooge; 
Leefbaar Hilversum:; Hilversums Belang: --; Democraten Hilversum: J.E.M.G. Göbbels.
College: G. Kuipers, wethouder.

1. Vaststellen agenda (0.0)
De voorzitter:
- opent het vragenhalfuurtje om 19.30 uur en heet allen welkom,. 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

2. Mededelingen voorzitter (0.0)
Er zijn geen mededelingen.

3. Vragen aan wethouders Wolthers en Kuipers (inclusief vragen inzake regionale 
aangelegenheden (0.0)

Woordvoerders:
Hart voor Hilversum: R.J.C. Lancé; D66: --; VVD: --; GroenLinks: F.R. Kool; CDA: D.E.O. 
Streutker; ChristenUnie: mw. A.F. Vreugdenhil-de Blécourt; SP: J.P. Otto; PvdA: mw. F.F. van 
Drooge; Leefbaar Hilversum:; Hilversums Belang: --; Democraten Hilversum: J.E.M.G. Göbbels.
College: G. Kuipers, wethouder.

Vragen van de SP aan wethouder Kuipers over oliebollenkraam Donks
Op 26 oktober bracht de SP vragen aan het college de zaak rondom oliebollenkraam Donks onder de 
aandacht. Door wethouder Voorink is toegezegd dat naar een oplossing gezocht zou worden. De 
fractie dankt wethouder Voorink voor de gesproken woorden, maar er is nog niks opgelost.
Inmiddels is het 9 november en is er nog geen oplossing bekend bij de heer Donks. Het behoeft 
uiteraard geen uitleg dat dit de periode is dat de oliebollenkramen hun omzet maken. De coronacrisis 
trof en treft ook hen. Enige spoed is inmiddels wel gewenst.
Kan het college nu echt snel werk maken van het vinden van een gepast plek voor de oliebollenkraam 
die al meer dan veertig jaren plek heeft in het centrum?

Wethouder Kuipers:
- wijst op het gemeentelijke standplaatsenbeleid en het beleid activiteiten voor de binnenstad, 

dat maakt dat niet zomaar iemand op een andere plek neer te zetten is;
- constateert dat de plek van Donks bij Gooiland door de bouwactiviteiten daar is vervallen;
- stelt vast dat sprake is van een periode waarin de stad een oliebollenkraam wel kan waarderen;
- gaat kijken of Donks een plek op het Marktplein of anders op de Kerkbrink kan krijgen; 
- beziet of het inmiddels twintig jaar oude standplaatsenbeleid en het beleid activiteiten voor de 

binnenstad te herformuleren zijn, waardoor dingen makkelijker tijdelijk zijn toe te staan.

De SP:
- vindt het heel fijn dat het college inziet dat er een ereschuld is en dat het standplaatsenbeleid 

herzien moet worden;
- ziet dat herziene standplaatsenbeleid en het beleid activiteiten voor de binnenstad graag op 

termijn verschijnen;
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- is beschikbaar voor het verlenen van hulp.

De PvdA:
- gaat er van uit dat de alternatieve locatie gaat lukken;
- is benieuwd of de ondernemer een gesprek heeft gehad om zich te kunnen voorbereiden op de 

nieuwe plek.

Wethouder Kuipers:
- geeft aan dat Donks naast Gooiland op particulier terrein stond, welke plek is vervallen; de 

Stephensonlaan is aangeboden, waar een Jumbo zit; het gesprek is wel degelijk gevoerd;
- liep bij het zoeken naar en standplaats vast op vigerende procedurele beleidsstukken;
- is op bestuurlijk niveau gaan kijken of het huidige beleid past in de huidige tijd;

De voorzitter sluit het vragenhalfuurtje om 19.44 uur. 

Aldus vastgesteld in de vergadering van de gemeenteraadsvergadering van 8 december 2021.
De griffier, De voorzitter,

P.M.H. van Ruitenbeek. P.I. Broertjes.


